

HÄSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB

Protokoll Medlemsmöte 2017-06-21

Plats: Klubbstugan

Tid: 19.00

Närvarande: 32 medlemmar

- §23 **Mötets öppnande**
Ordförande Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §24 **Kallelse**
Kallelsens utlysning godkändes.
- §25 **Fastställande av röstlängd**
Beslöts avvakta med genomgång av röstlängden tills behov föreligger.
- §26 **Val av justeringsmän/Rösträknare**
Valdes Gunilla Haag och Anne Fallesen
- §27 **Dagordningen**
Godkändes
- §28 **Ekonomisk rapport**
Ekonomisk redovisning gjordes. Tillgångarna för dagen är 229.589 kr + "Hallkontot" 357.484 kr. Vi inväntar bidraget från kommunen på 83.232 kr.
- §29 **Styrelsens information**
Maya Beike slutar som webmaster den 15 augusti. Sara Brandt tar över efter Maya. Anne Ljung informerade från distriktsmöte och Marie Anderson från kongressen.
- §30 **Verksamhetsplan**
Datum för vårens medlemsmöte var ändrat från 6 april till 21 juni.
- §31 **Rapport från Tävlingskommittén**
Alla avverkade tävlingar har varit mycket uppskattade från tävlande och domare. "Funktionärslistan fungerar bra". Nästa tävling blir den 19/8 Rallylydnad, nybörjare och fortsättningsklass. Intresserade som vill utbilda sig till tävlingsfunktionär meddelar detta till Tommy Nielsen.
- §32 **Rapport från Rasutvecklingskommittén – RUK**
Utställning den 3/9. Domare blir Hanna Persson och Petra Junehall.
- §33 **Rapport från Hundägarutbildningskommittén – HUK**
Under våren har 11 kurser hållits med ca. 95 deltagare. Lördagsfrukost med träning har arrangerats. Även föreläsare har ordnats. Deltar man i mer än en kurs per år får man 100 kr i rabatt. Möte har hållits med Studieförbundet ang. nytt samarbete. Instrukörer till höstens kurser är nästan klara. Sommarfest blir det den 15 juli. Claes Svensson och Urban Antonsson håller i den.
- §34 **Rapport från stuga och tomt**
Ny träningsstege behövs. Sune Arvidsson tittar om det går att bygga en ny.

Diskussioner ang. parkeringsplatsen. Ev. ändra infarten? Fotbollsfolk använder vår parkering. Inte tydligt nog avseende skyltning. I framtiden blir det problem med parkering vid våra arrangemang då den parkeringen vi brukar låna av kommunen ska bli "park".

§35 **Rapport från kök och servering**

Förslag att det skall skrivas upp vad som tas till funktionärer i samband med olika verksamheter.

§36 **Rapport PR/info**

Inget att rapportera. Vi behöver göra mer PR för vår verksamhet.

§37 **Rapport från Tjänstehund**

Ny räddningshundsutbildning på nationell nivå kommer att startas. Centralt nytt prov för Patrullhund kommer att ske. F.n ca 20 kurser på gång i Sverige. 2 st ekipage från Hässleholm går utbildning i Tollarp/Hässleholms regi.

§38 **Träningshall**

Händer f.n ingenting ang. sponsringen. Mötet beslutade att vi trots allt ska fortsätta kämpa för att få till en träningshall. Styrelsen provar att kontakta Tomas Haraldsson igen.

§39 **70-års jubileum**

Beslutades att vi ska ha jubileumsfest någon gång i november. Vi ska hyra lokal och ordna med mat.

§40 **Uthyrning**

Inget aktuellt.

§41 **Övriga frågor**

Diskuterades hur vi skall göra med inköp till köket. Finns ingen som har ansvar för detta. Yvonne Noretöft erbjöd sig att hjälpa till.

§42 **Mötet avslutas.**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Anne Ljung
Sekreterare

Marie Andersson
Ordförande

Justeras:

Gunilla Haag

Anne Fallesen Sandberg